
 
 
 
 

    Protokoll fört vid möte för Förbundsstyrelsen  
 

Datum:    20240420  

Tid:  09.00-11.30 samt 17.30-17.33  

Plats:  Hotel C, Stockholm 

Kallade: Herman Thorell HT ordförande 

   Kerstin Hjelm KH ekonomiansvarig 
   Gun-Britt Jansson GJ sekreterare 
   Lasse Franck   LF ledamot  
   Hannele Kangas HK ledamot 
   Bill Jakobsson BJ ledamot 
   Stefan Öqvist   SÖ ledamot 
   Tommy Gustafsson TG GS, adjungerad 
    
 

 
 

 

 

§198 Mötets öppnande 
Ordförande hälsade alla närvarande välkommen och öppnade mötet.  

  

§199 Godkännande av dagordning 
  Föreslagen dagordning godkändes. 

 

§200 Val av justerare 

  Beslut: KH valdes att justera protokollet jämte ordförande. 
 

§201 Föregående mötesprotokoll 
Godkändes.  

     

§202 Återkoppling av tidigare beslut (checklistan) 
 Vi uppdaterade checklistan.  

 

              §203 Personal 
GS berättade att Frida har mycket runt nya projektet 65+. Övriga anställda har som 
vanligt fullt upp. GS har varit på träff med konsulenter från SISU-distrikten på 
Bosön. Utifrån vårt projekt med biljard och bordtennis försöker man påverka SISU 



att skapa förståelse och hitta nya arbetssätt för de små förbunden. 
              
             §204 Rapporter och förslag från kommittéer och organisationer 

HT redovisade från CEP kongressen som var den 13 april. Efter omröstning gick 
vårt förslag angående Junior och U23-EM igenom. Lasse Franck blev omvald till 
styrelsen tillsammans med ett antal nya ledamöter då flera avböjt omval. 
LF deltog på FIPJP-videokonferens den 7 april. Det viktigaste som meddelades var 
att man kommer förändra kvalificeringen till VM. Det är inte klart hur förändringen 
ska se ut. En arbetsgrupp har bildats som ska se över hur kvalificering till 
mästerskap och hur de ska spelas. Möjlighet att anmäla intresse för att ingå i 
gruppen presenterades, vilket Sverige gjorde direkt. På kongressen i Dijon kommer 
nya medlemsavgifter och förändringar av stadgarna att föreslås.  
HK berättade vad utbildningskommittén arbetar med just nu och planerar i 
framtiden. 
 

              §205 Utredningar och projekt 
  GS informerade att IT avtalet med Consid är påskrivet. 
 

              §206 Inför Årsmötet 
HT presenterade ett körschema för i helgen och vem som ansvarar för respektive 
punkt på dagordningen. 

      
              §207  Beslut 

a) Att avslå första attsatsen i SKL:s motion till förbundsmötet 
b) Skrivelsen från GBBF om avsteg från TB §1 när det gäller juniorer kan 

beröra andra distrikt därför ajournerades denna punkt till senare idag. 
Styrelsen kommer att sammankalla ordförande eller ungdomsansvarig i 
respektive distrikt direkt efter Bouletingets avslut idag. 
Efter diskussion med representanterna från distrikten återupptogs denna 
punkt. Dispens beviljas detta år för juniorer som vid delad vårdnad får delta 
i juniorklass i ett distrikt där de har en förälder. De får inte delta i samma 
juniorklass i ett annat distrikt. Styrelsen vill ha en utvärdering efter 
genomförd tävling. 

c) Vi utsåg årets herr, dam, junior samt veteran i prins Bertils minne 2023. 
 

§208Övriga frågor  
KH berättade att arrangören för förbunds och seriespel i Landvetter har hoppat av. 
Ett intensivt arbete pågår att hitta en ny arrangör då tiden är knapp. 
 

§209 Nästa möte 
 Blir konstitueringen imorgon, direkt efter årsmötets slut. 
 

§210 Mötets avslutande 
  HT tackade alla för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 
 
 
 
 

 



 __________________________ ___________________________ 
 Gun-Britt Jansson Herman Thorell 
 Mötessekreterare Ordförande 
 
 
 

 __________________________  
 Kerstin Hjelm   
       Justerare  

 


